
            

Zápis ze zasedání Žákovské rady

Číslo zasedání: 4

Datum:  11.11.15

Program: 
-Trampoty na záchodech (anketa)
-Automat na ovoce
-Hodiny na chodbách 
-Spolupráce s Radou rodičů
-Akce: Jarmark

1.       Téma:  Spolupráce Žákovské rady a Rady rodičů

Návrhy:  Nechat samostatné orgány, které by si v případě potřeby pomáhaly.

Diskuze:  Potřebujeme vůbec pomoc od Rady rodičů? Splní Rada rodičů všechno, co 
slíbí? 

Hlasování: Chceme v budoucnu spolupracovat s Radou rodičů?  

Závěr:  Schváleno. 22 hlasů pro, 3 proti, 3 se zdržují hlasování.

2.       Téma:  Sloučení Almar a Jarmarku

Návrhy: Rada rodičů chce sloučit Almary a Jarmark. 

Hlasování: Souhlasí Žákovská rada?

Závěr:  Neschváleno. 25 hlasů proti, 3 se zdržují hlasování.

3.       Téma: Finance Jarmark

Návrhy:  

 Peníze: 50% na charitu a 50% pro nás  



  Peníze: 50% pro nás a 50% na projekty ŽRAGu
  Peníze: 50% pro nás a 50% pro uklízečky
  Peníze: 33% pro nás, 33% na charitu a 33% na projekt ŽRAGu

Diskuze:  Jaký návrh je nejvhodnější?

Hlasování: Jakým způsobem tedy mají být rozděleny finance? 

7 hlasů pro třetinové rozdělení, 1 hlas pro uklízečky, 3 hlasy pro peníze jen pro nás 
(=ŽRAG a třídní fondy) a 14 hlasů pro rozdělení mezi třídními fondy a charitou

Závěr:  Schválen návrh použití poloviny výdělku na charitu a poloviny do třídních 
fondů. 

4.       Téma: Vánoční besídka

Návrhy:  Vyhrazení času pro každou třídu na Vánoční besídku. 

Hlasování: 28 hlasů pro

Závěr:  Schváleno. V plánu projednání s vedením školy.

5.       Téma: Memorandum

Hlasování: Může být Memorandum předloženo vedení v této podobě?

Závěr: Schváleno. 19 hlasů pro, 2 proti, 1 se zdržuje

Úkoly do příštího zasedání:

  předložit Memorandum vedení školy
  předložit dotazník ohledně záchodů všem studentům
  příprava Jarmarku
  projednání vánočních besídek s vedením školy
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